

冠名贊助
OwOh
嚶噢在線有限公司
OwOh Online Limited

仁愛堂 Yan Oi Tong

主辦單位
美 仁愛堂
YAN OI TONG



5 公里隊際盃

5K Team Cup

參加 5 公里個人組之餘，亦可免費組隊競逐隊際獎項。如欲競逐 5 公里隊際盃，請立即與成功報名參加 5 公里個人組的朋友組隊，並填妥表格於 2019 年 11 月 29 日或之前電郵至 yotcharityrun@sportsoho.com。每名參加者限報一隊，每隊人數為 6 名，總成績以首 5 名完成賽事的隊員時間總和決定。歡迎各跑會，公司或團體參加。（請注意：參加隊際盃的參加者必須依照其個人組的起跑時間出發，否則其時間成績將不被計算）

Participants who have successfully enrolled in 5K individual run can win the Yan Oi Tang Charity Run 2019 5K Team Cup. To win the 5K Team Cup, you can now team up with your friends who have successfully enrolled in 5K individual run. Please fill in Team Cup Application Form and return by email to yotcharityrun@sportsoho.com on or before 29 November 2019. Each applicant can sign up for one team only. Each team has 6 members. Result will be determined by the total time of the first 5 team members. We welcome running clubs, corporations and organizations to fight for the Cup!(Note: Team cup members should start according to their own start time, otherwise his/her time will not be counted for team cup result)

*請填上已經成功報名的參加者之英文全名及報名參考編號

報名參考編號 Reference Number: (e.g. yot_311000)

隊伍名稱 Team Name: _____

隊長 Captain : _____ 報名參考編號(yot_ _____)

隊員 Team Member 2: _____ 報名參考編號(yot_ _____)

隊員 Team Member 3: _____ 報名參考編號(yot_ _____)

隊員 Team Member 4: _____ 報名參考編號(yot_ _____)

隊員 Team Member 5: _____ 報名參考編號(yot_ _____)

隊員 Team Member 6: _____ 報名參考編號(yot_ _____)